來行在主光中 Come, Walk in the Light of the Lord

雅各家啊, 來吧! 我們在耶和華的光明中行走 O House of Jacob, come, let us walk in the light of the LORD.

賽Is.2:5

來行在主光中 Come, Walk in the Light of the Lord

行在主光中是基督徒正常的生活

Walking in the light Is the normal lifestyle of a Christian.

- ◆ 攔阻人行在主光中的罪惡 Sins that prevent us from walking in the light
 - 1. 與世俗同流合污 Following the ways of the world

他們充滿了東方的風俗,作觀兆的•••並與外邦人擊掌。

They are full of superstitions from the East; they practice divination ...clasp hands with pagans.

賽Is.2:6

- ◆ 攔阻人行在主光中的罪惡 Sins that prevent us from walking in the light
- 2. 只靠金錢物力

Put their trust on money and material

他們的國滿了金銀, 財寶也無窮; 他們的地滿了馬匹, 車輛也無數。

Their land is full of silver and gold; there is no end to their treasures. Their land is full of horses; there is no end to their chariots.

賽ls.2:7

◆ 攔阻人行在主光中的罪惡 Sins that prevent us from walking in the light

3 崇拜偶像 Worship idols

他們的地滿了偶像;他們跪拜自己手所造的。

Their land is full of idols; they bow down to the work of their hands.

費ls.2:8

- ◆ 攔阻人行在主光中的罪惡 Sins that prevent us from walking in the light
 - 4. 驕傲狂妄 Proud and lofty

必有萬軍耶和華降罰的一個日子, 要臨到驕傲狂妄的;一切自高的 都必降為卑;

The LORD Almighty has a day in store for all the proud and lofty and they will be humbled.

◆ 行在主光中的人生 Life of walking in the light

1. 得生命的光 Receive Light of Life

因為,在你那裡有生命的源頭;在你的光中,我們必得見光.詩36:9

For with you is the fountain of life; in your light do we see light. Ps.36:9

1. 得生命的光 Receive Light of Life

耶穌又對眾人說:"我是世界的光,跟從我的,必定不在黑暗裡走,卻要得著生命的光."

1. 得生命的光 Receive Light of Life

你們應當趁著有光,信從這光,使你們成為光明之子

While you have the light, believe in the light, that you may become sons of light. 約Jn.12:36

- ◆ 行在主光中 Walking in the light
- 2. 蒙祂的恩福 His Grace and Blessing

願耶和華賜福你,保護你; 耶和華使他的臉光照你, 賜恩給你; 願耶和華敞臉垂顧你, 賜你平安。 The LORD bless you and keep you; the LORD make his face shine upon you and be gracious to you; the LORD turn his face

toward you and give you peace.

數Num.6:24-26

◆ 行在主光中的人生 Life of walking in the light

3. 是披戴主基督 Putting on Christ

黑夜已深,白晝近了,所以我們要除掉暗昧的行為,帶上光明的武器。行事為人要光明磊落,好像行在白晝。

The night is nearly over; the day is almost here. So let us put aside the deeds of darkness and put on the armor of light. Let us behave decently, as in the daytime...

3. 是披戴主基督 Putting on Christ

不可荒宴醉酒,不可放蕩縱慾,不可紛爭嫉妒.總要披戴主耶穌基督,不要為肉體安排,去放縱私慾。

...not in orgies and drunkenness, not in sexual immorality and debauchery, not in dissension and jealousy. Rather, clothe yourselves with the Lord Jesus Christ, and do not think about how to gratify the desires of the sinful nature.

羅Rom.13:12-14

- ◆ 行在主光中 Walking in the light
- 4. 是彼此相交相愛 Fellowship of Love

我們若在光明中行,如同神在光明中,就彼此相交,他兒子耶穌的血也洗淨我們一切的罪。 約壹1:7

But if we walk in the light, as he is in the light, we have fellowship with one another, and the blood of Jesus his Son cleanses us from all sin.

◆ 行在主光中 Walking in the light

4. 是彼此相交相愛 Fellowship of Love

人若說自己在光明中,卻恨他的弟兄,他到如今還是在黑暗裡.愛弟兄的,就是住在光明中,在他並沒有絆跌的緣由。

Whoever says he is in the light and hates his brother is still in darkness. Whoever loves his brother abides in the light, and in him there is no cause for stumbling.

約壹1Jn.2:9-10

- ◆ 行在主光中 Walking in the light
- 5. 是行善行義顯出主的榮光 Doing good to Manifest his light

你們從前是黑暗的,現今在主裡卻是光明的,行事為人就應當像光明的兒女.光明所結的果子,就是一切良善,公義,誠實.

5. 是行善行義顯出主的榮光 Doing good to Manifest his light

因為那說"要有光從黑暗裡照出來"的神,已經照在我們的心裡,要我們把神的榮光照出去,就是使人可以認識那在基督臉上的榮光. 林後4:6

For God, who said, "Let light shine out of darkness" made his light shine in our hearts to give us the light of the knowledge of the glory of God in the face of Christ. 1Cor.4:6

5. 是行善行義顯出主的榮光 Doing good to Manifest his light

惟有你們是被揀選的族類,是有君尊的祭司,是聖潔的國度,是屬神的子民,要叫你們宣揚那召你們出黑暗入奇妙光明者的美德. 彼前2:9

But you are a chosen race, a royal priesthood, a holy nation, a people for his own possession, that you may proclaim the excellencies of him who called you out of darkness into his marvelous light.